
Protokoll från styrelsemöte med Jägareförbundet Mark 
 
 

Plats: 
Mötet hölls 21/5 2019 på Furusten i Fritsla hos Magnus Ernstsson. 
 
Mötesdeltagare: 
 
Magnus Ernstsson 
Sven-Erik Ferm 
Mikael Stensson via telefon 
Thomas Gunnarsson 
 
§1Mötets öppnande 
 
Thomas hälsade välkommen och öppnade mötet 
 
§2 Godkännande av dagordning 
 
Dagordning godkändes 
 
§3 Föregående protokoll 
 
Vi gick igenom förra protokollet och tog med oss en del punkter till dagens möte, alla på 
Aktiviteter. 
 
 
§4 Aktiviteter 
 

● Johan Söderlöv uttryckte önskemål om att Jägareförbundet Mark skulle kunna 
sponsra våra ungdomar med entrén till Elmia Game Fair. Vi diskuterade detta på 
mötet och alla närvarande tycker absolut att vi skall göra detta. Mötesdeltagarna 
var eniga om att sponsra med inträde för vår ungdomsgrupp. Då vi inte var 
beslutsmässiga skickar Thomas ut ett sms till övriga i styrelsen för att få ett 
beslut. Svar skall vara inskickat senast lunch den 23/5 2019. Annons ut på 
FaceBook om det. 

 
● Ungdomsskytte – Kretskampen 

Thomas har varit i kontakt med Johan Söderlöv och vi kommer att anmäla ett lag till 
Kretskampen. Johan och Thomas bokar in ett övningstillfälle i Rydal för laget i.  

 
● Synas i syfte att värva nya medlemmar 

- Skållared 19/10. Vi har tidigare beslutat att vi skall vara på plats. Mikael 
Stensson har uppdraget att boka plats. Henning Abrahamsson vidtalas också. 
Vi bokar Muurika och tält på Rådde till detta datum. Thomas bokar. 

 
 



 
● Modern Jaktstig på Stjärnåsen 

På förra mötet beslutade vi att vi kör den 21/9. Thomas har bokat Stjärnåsen, biograf 
och ute, mellan 10 - 14. Vi kör samma antal stationer som innan men annat 
innehåll. Detaljplanering på nästa möte. 

 
● Matlagningskurs – (Viltmat i Mark) 

Vi kör 4 tillfällen i november, dagar bestäms på nästa möte. 
Mikael har kollat hyrespris för köket i Älekulla bygdegård och det är  
500 kr/kväll.  
Thomas kollar med kommunen också vad som finns för altarnativ i centralorten. 
 

● Tandsågning 
Vi beslutade att vi genomför en aktivitet med tandsågning i år igen. Vi beslutade att 

genomföra detta den 9/12. Thomas kollar med Anders H om vi får komma dit i år 
igen. 

 
● Ungdoms-/Nya jägarejakter  

Efter samtal med Johan Söderlöv så bokar vi en jakt på Rådde och sen önskar han att vi 
hittar någon jakt på annan ort, bytesjakt med annan krets/länsförening. 

Vi skickar frågan vidare i förbundet. Andreas kan säkert råda oss med kontaktvägar. 
 

● Länsföreningens ungdomsläger 
Inget nytt detta möte 
 

● Studiecirkel JAQT 
Inget nytt detta möte. Thomas kollar med Mona Landin om vad JAQT Södra Älvsborg har 

på gång. 
 
§5 Kretskonferens 3/6 
 
Andreas informerade Thomas om att det kommer bli en Kretskonferens den 3/6. Den 
kommer innehålla det fortsatta arbetet med Jakten på framtiden. Kommer att brytas ner 
till vad vi faktiskt gör efter att vi tidigare fått genomgång av tänk och målbild. Kommer 
även förevisas mörkersikten av Rickar Qvarfell. 
 
§6 Nästa möte 
 
Hos Thomas Gunnarsson på Gullbergsvägen 66 i Gullberg 6/8 kl 19.00 
Bjuder även in Johan Söderlöv  
 
§7 Avslutning 
 
Thomas tackade för visat intresse och avslutade mötet 
 
Vid protokollet 
 
Thomas Gunnarsson 


